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Celkem z třinácti stran a hnutí budeme na Vysočině vybírat své zástup-
ce do kraje. Možná bude zajímavé podívat se, kolik Jihlavanů má šanci se do 
kraje vůbec dostat. Největší mají ti, kteří jsou v první desítce, proto jsme se 
na ni v následujícím textu nejvíce soustředili. Samozřejmě i kandidáti desítky 
mohou být přeskočeni lidmi ze zadních pozic. Museli by však dostat dost pre-
ferenčních hlasů. 

� Koalice Společně, v níž vévodí ODS, pochopitelně nasadila hejtmana 
Vítězslava Schreka jako svou jedničku. Primátor Petr Ryška obsadil až 12. mís-
to a radní Beke je 29. 

� V SPD, které se spojilo s Trikolorou a PRO, �gurují v první desítce dva 
Jihlavané - oba jsou zastupitelé. Čtvrtý je Tomáš Havlík, sedmý pak Petr Paul.

� Hnutí Přísaha nabízí v desítce také dvě tváře. Pětkou je bývalý radní Vít 
Prchal (dříve Strana zelených, v minulých komunálních volbách Jihlava srd-
cem, které však neuspělo), desítkou advokát Jaroslav Homolka, který se o 
vstup do politiky pokusil již v komunálních volbách také v uskupení Jihlava 
srdcem. 

� Piráti překvapivě v Jihlavě nasazují až šestku - krajinnou projektantku 
Hanu Stuchlík Kašpaříkovou, která si k sobě připsala, že je pečující mámou. 

� Také u lidovců �guruje v top deset jen osmý Petr Piáček, který je radním. 
Náměstek primátora Martin Laštovička je až 23. 

� Hnutí ANO nejvýše nasadilo pátou Petru Nečadovou, vrchní referentku, 
osmý je Jiří Pokorný, náměstek primátora a desátá na jaře zvolená europoslan-
kyně Jana Nagyová, kterou stále ještě čeká soud v kauze Čapího hnízda. Čtr-
náctkou je další náměstek primátora Radek Popelka. 

� Uskupení Má vlast Čechy Morava Slezsko má na deváté pozici dělnici 
Lucii Decsi. 

� Stačilo!, v níž má nejsilnější zastoupení KSČM, nemá v první desítce žád-
ného Jihlavana. Dlouholetý zastupitel a ekonom Ladislav Vejmělek obsadil až 
11. pozici. 

� Starostové pro Vysočinu nasadili jako čtyřku podnikatele Radka Hoška, 
který si sám k sobě připsal „opoziční zastupitel“, což je někdy i vůči svým vlast-
ním spolustraníkům. 

� Sociální demokracie (SOCDEM) má jako trojku ekonoma a krajského 
zastupitele Martina Hyského, sedmičkou je primář Lukáš Ke�ner. Poslední 
místo kandidátky patří emeritnímu primátorovi Rudolfu Chloupkovi.  -pk- 

Jihlavané, kteří jdou 
do krajských voleb Kdo působí jako jihlavský nejkon-

troverznější kandidát do krajských 
voleb? 

Může se tak jevit lídr hnutí s čís-
lem 47 advokát L. Růžička, který o 
Jihlavanech řekl, že mají disociativní 
poruchu identity, jenže na kandidát-
ní listině má místo žití Jaroměřice n. 
R. K výběru jsou tedy jiní.  

Asi nejsilnější opoziční rétorikou se 
skví Radek Hošek ze STANu, který 
si na tom zakládá, neboť si ke svému 
jménu nechal na kandidátní listinu 
napsat: opoziční zastupitel. 

Jeho různé výroky a tvrzení zved-
ly v únoru doslova ze židle primá-
tora Petra Ryšku, který ho přímo na 
zastupitelstvu označil za lháře, jehož 
výroky poškozují Jihlavu. 

Tehdy viditelně zaskočený Hošek 
reagoval o dva měsíce později, když 
vytvořil webové stránky s nenápad-
ným názvem narovnejmejihlavu.
cz, po jejichž rozkliknutí však přijde 
stránka Lži pana Ryšky. 

Web má dokládat pravdivost dřívěj-
ších Hoškových tvrzení či odpově-
di na primátorovy otázky. Nejdříve 
uvede věty primátora, ke kterým pak 
dokládá své protiargumenty, které 
nazval Realita. Tu však Hošek popi-
suje ze svého pohledu. 

K Teniscentru Hošek například 
opakovaně uvádí, že dnešní radní 
Vojtěch Prchal (ODS), měl „dostat 
tra�ku“. Prchal vykonával funkci 

předsedy představenstva společnos-
ti Teniscentrum, kde má město vět-
šinový podíl. Hošek se domnívá, že 
pokud by Prchal nepřešel od Pirátů k 
ODS, funkci by nedostal. 

„Výsledky pana Prchala za dobu 
jeho placeného fungování v Teniscent-
ru nejsou nijak pozitivně vidět,“ uvedl 
mimo jiné Hošek. 

To Prchal rozporuje. Na dotaz JL 
se vyjádřil, že členem představenstva 
Teniscentra je již šest let a většinu ča-
su pracuje zadarmo a ve svém volnu.

Doplnil, že do vedení společnos-
ti se nikomu nechtělo, protože je 
náročné provozovat sportoviště po 
covidu, skokovém navýšení cen ener-
gií a in�aci s dopadem do výší mezd a 
cen služeb.

„Navíc za výkon funkce není odmě-
na, jako je to u jiných městem vlastně-
ných společností. Pokud to pan opozič-
ní zastupitel vnímá jako tra�ku, je to 
samozřejmě jeho svobodná volba, ale 
mně to přijde spíše úsměvné,“ vysvětlil 
radní.

Radek Hošek  však do „špinavos-
tí města“ zatáhl i jiné lidi než poli-
tické vedení města. Osočil napří-
klad výkonného ředitele Teniscentra 
Marka Simbartla, že zápis z předsta-
venstva Teniscentra z května 2022 
úmyslně zmanipuloval. 

„Tehdy jsem udělal chybu při odeslá-
ní e-mailu, za kterou jsem se omluvil,“ 
vysvětlil Marek Simbartl JL s tím, že 
odmítá jakoukoliv úmyslnou mani-
pulaci.  Petr Klukan
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